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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 13 

 

от редовно заседание, състояло се на 31.03.2016 г. 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Анюта Асенова, Георги Лозанов – председател, Иво Атанасов, 

Мария Стоянова 

ОТСЪСТВА : Анна Хаджиева 

 

Начало на заседанието 11.30 часа, водено от Георги Лозанов 

Протоколист: Албена Драганова. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

  
1. Отчет за дейността на СЕМ за времето 01.07.2015 – 31.12.2015 г.  

 

2. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по:  

а) заявления от «България Он Ер» ООД за изменение на индивидуални лизензии за 

доставяне на радиоуслуги № №: 1-001-03-01 1-001-03-02;  

б) искане от «Розенфелд и Ко» АД за регистрация на аудио-визуална услуга («Спорт+») 

по реда на чл. 125а, ал. 1 на Закона за радиото и телевизията (ЗРТ);  

в) искане от «Резонанс» ЕООД по реда на чл. 116, ал. 2 от ЗРТ;  

г) информация от Комисията за регулиране на съобщенията наличие/липса на честотен 

ресурс за регион област Варна и за градовете Ловеч, Златоград, Царево, Велинград, 

Несебър, Поморие и Ямбол.  

д) обявяване на конкурси за радиодейност в гр. Дупница.  

Вносител: Ант. Лозенска.  

Докладват: Емилия Станева и Райна Радоева.  

 

3. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по 

административно-наказателни производства АУАН №№: НД - 01-210/2015 г., НД- 01-

01 и НД- 01-02/2016 г.  

Вносител: Ант. Лозенска.  

Докладва: Доротея Петрова.  

 

4. Доклад на Дирекция «Обща администрация» по заявление за достъп до обществена 

информация от г-жа Диана Банчева.  

Вносител: Румян Петров.  

Докладва: Златка Георгиева.  

 

5. Доклад на Експертната комисия, назначена със Заповед на Председателя на Съвета за 

електронни медии (СЕМ) № РД-13-14/20.02.2014 г.  

 

6. Избор на нов Председател на СЕМ .  

 

Разни. 
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Георги Лозанов: откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред. Помоли  

точка 6 да бъде разглеждана преди точка 5, тъй като срещата с колегите от КРС е 

обявена за 13.30 часа. В точка разни предложи да се разгледа:  

- доклада на г-жа Янева  по представената от БНР информация за финансовото 

състояние на медията. Решението на Съвета  е тя да бъде публикувана на сайта в 

срок до 1 април.  

- изпълнено е искането на Парламентарната медийна комисия юрист от 

администрацията на съвета за участник в Работната в група, г-жа Доротея 

Петрова.  

- спесименът ми изтича на 1 април- доклад от г-жа Спаска Янева 

- да бъдат подписани и качени на сайта протоколите от заседанията, проведени на 

15 и 22 март 

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”:  приема дневния ред с направените допълнения.  

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Отчет за дейността на СЕМ за времето 01.07.2015 – 31.12.2015 г.  

 

Георги Лозанов: Мисля, че отчетът е гласуван. Каква е ситуацията? 

Иво Атанасов: Не, ние го дискутирахме донякъде и остана да го гласуваме. 

Анюта Асенова: Остана само който има бележки. 

Георги Лозанов: Бележките са нанесени. 

Анюта Асенова: Да, всичко е нанесено. 

Иво Атанасов: Ако няма други изказвания, може да се подложи на гласуване. 

Георги Лозанов: Моля да го гласуваме. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”:  прие Отчет за дейността на СЕМ за времето 

01.07.2015 – 31.12.2015 г.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: . Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по: 

 

а) заявления от «България Он Ер» ООД за изменение на индивидуални лицензии за 

доставяне на радиоуслуги № №: 1-001-03-01 1-001-03-02;  

 

Антоанета Лозенска: На предишно заседание на СЕМ на 1 март се взе решение за 

прехвърляне на съответните лицензии за гр. Кюстендил и Плевен, от „Плевен Плюс” 

ЕАД на „България Он Ер” ООД, прехвърлянето беше осъществено. В последствие се 

докладваха молби на „България Он Ер” ООД, за така придобитите й лицензи. В 

молбите пише да се изменят след като решенията влязат в сила. Тъй като решенията 

влязоха в сила, Ви докладвам и съответните молби за изменения. Исканията за 

изменения са свързани с наименованието на името на програмата от  „Радио Фреш” на 

„България Он Ер , профила на програмата и съответно програмните параметри 

записани в точка 5, така както е описано в доклада. Дружеството е изпълнило 

изискванията от закона и на СЕМ с оглед на което предлагаме проекта на решение  

Иво Атанасов: И започва нов срок на лицензията, така ли? 

Антоанета Лозенска: Не, нов срок не тече, изменят се програмите. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”:  на основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за 

радиото и телевизията и чл. 5, т. 3 от Тарифа за таксите за радио- и телевизионна 
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дейност, прекратява действието на индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ 1-001-03-01, за територията на гр. Кюстендил, честота 104.5 MHz. 

Издава на „България Он Ер” ООД, индивидуална лицензия № 1-001-02-32 за доставяне 

на радиоуслуга с наименование „Радио България Он Ер/ Radio Bulgaria On Air” за 

територията на град Кюстендил, честота 104.5 MHz и начална дата на разпространение 

- 05.07.2001 г. Срокът на лицензията е 25 години. Прекратява действието на 

индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга № 1-001-01-02, за територията на 

гр. Плевен, честота 89.9 MHz.Издава на „България Он Ер” ООД, индивидуална 

лицензия № 1-001-02-33 за доставяне на радиоуслуга с наименование „Радио България 

Он Ер/ Radio Bulgaria On Air” за територията на град Плевен, честота 89.9 MHz и 

начална дата на разпространение – 09.03.2000 г. Срокът на лицензията е 25 години. 

Определя заплащане на такса в размер на общо 750.00 лв. (седемстотин и петдесет 

лева) – по 150.00 лв. (сто и петдесет лева) за изменение на наименованието на 

програмата. Таксата се заплаща в седемдневен срок от влизане в сила на решението по 

банков път или в касата на СЕМ на адрес: гр. София, бул. ”Шипченски проход” № 69. 

Банковата сметка е: Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния 

регистър на СЕМ.Да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията за 

извършената промяна.  

 

б) искане от «Розенфелд и Ко» АД за регистрация на аудио-визуална услуга («Спорт+») 

по реда на чл. 125а, ал. 1 на Закона за радиото и телевизията (ЗРТ);  

 

Антоанета Лозенска: В доклада има експертно становище, анализ на представените 

документи. Всички изискуеми документи съгласно чл. 111 са на лице, с оглед на което 

предлагаме проект на решение. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 16 и т. 16а, във връзка 

с чл. 125а, ал. 1 и ал. 5 и чл. 125к от Закона за радиото и телевизията и чл. 9, т. 2 от 

Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност, регистрира като доставчик на 

линейна медийна услуга (телевизионен оператор) “Розенфелд и Ко” АД.  Да впише  в 

Първи раздел на Публичния регистър: 

1. Телевизионна програма с: 

Наименование/ търговска марка: “Спорт+”  

Способ на разпространение: чрез кабелни електронни съобщителни и спътникови 

мрежи; 

Териториален обхват: национален; 

Програмен профил: Специализиран (спортно-развлекателен); 

Продължителност на програмата:  24 часа;  

Начална дата на разпространение: 30 март 2016 г.  

2. Данни, касаещи оператора: 

Наименование:“Розенфелд и Ко” АД; 

Седалище и адрес на управление: гр. Стара Загора, ул. “Цар Калоян” № 36, вх. А, ап. 

22. 

Органи на управление:  

Изпълнителен директор: Георги Пашов. 

Съвет на директорите: Георги  Пашов, Моника Вачева и Симеон Стоичков. 

Вид оператор: търговски. 

 “Розенфелд и Ко” АД се задължава да създава телевизионна програма “Спорт+” при 

спазване на общите изисквания на чл.125а, ал. 1 от Закона за радиото и телевизията, а 

именно:  

1. Спазване на принципите по чл. 10 от ЗРТ; 

2. Зачитане на човешкото достойнство; 
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3. Осигуряване на определеното съотношение в рамките на годишното програмно 

време, предназначено за европейска продукция, както и за произведения, създадени от 

независими продуценти; 

4. Закрила на децата; 

5. Спазване на авторските и сродните права съгласно действащото законодателство; 

6. Предоставяне на информация на Съвета за електронни медии. 

“Розенфелд и Ко” АД следва да заплати, съгласно чл. 9, т.2 от Тарифа за таксите за 

радио- и телевизионна дейност, първоначална такса за извършване на регистрация в 

размер на 2250 лв. (две хиляди двеста и петдесет лева). 

Регистрационната такса се заплаща по банков път или в касата на СЕМ на адрес: град 

София, бул. ”Шипченски проход” № 69 в седемдневен срок от влизане в сила на 

решението. 

Банковата сметка е: 

IBAN BG49 BNBG 9661 3000 1788 01 

BIC BNBGBGSD 

Банка БНБ – ЦУ 

На “Розенфелд и Ко” АД да се ИЗДАДЕ удостоверение за регистрация за 

осъществяване на телевизионна дейност – създаване на програмата по т. IІ. 1, в 

седемдневен срок от влизане в сила на решението и след заплащане на първоначалната 

регистрационна такса. 

“Розенфелд и Ко” АД следва да осигури на страницата си в интернет лесен, директен и 

постоянен достъп на потребителите на услугата най-малко до следните актуални данни: 

- името на доставчика на медийната услуга, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти; 

- данни за Съвета за електронни медии, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти. 

 

в) искане от «Резонанс» ЕООД по реда на чл. 116, ал. 2 от ЗРТ;  

 

Антоанета Лозенска: Постъпило е заявление в СЕМ от „Резонанс” ЕООД за откриване 

на процедура, за гр. Елена, област Велико Търново. Предвид разписаната процедура в 

ЗРТ откриваме процедура по съответната инициатива, следва да изискаме от КРС 

технически данни и параметри, прилагаме проект на решение.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”:  на основание чл. 32, ал.1, т.13 и чл. 116, ал.2 от 

Закона за радиото и телевизията:  

І. ОТКРИВА по инициатива на “Резонас” ЕООД, ЕИК 104515059 процедура за 

провеждане на конкурс за издаване на индивидуална лицензия за осъществяване на 

радиодейност чрез ползване на индивидуално определен ограничен ресурс за 

осъществяване на електронни съобщения чрез налични и/ или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Елена, област 

Велико Търново. Изисква от Комисията за регулиране на съобщенията информация 

относно техническите параметри, необходими за наземно аналогово радиоразпръскване 

за радиопрограма за град Елена, включително свободните радиочестоти, допустими 

мощности на излъчване, възможни точки на излъчване, както и друга необходима 

техническа информация.  

 

г) информация от Комисията за регулиране на съобщенията наличие/липса на честотен 

ресурс за регион област Варна и за градовете Ловеч, Златоград, Царево, Велинград, 

Несебър, Поморие и Ямбол.  

 

Антоанета Лозенска:  Информирана е Комисията за регулиране на съобщенията, която 

в отговор ни уведомява, че за гр. Ямбол няма свободен честотен ресурс, за другите 
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градове честотният ресурс е описан в приложена таблица, както са посочени и лицата, 

които действат в съответния град, тримесечен е срокът да обявим конкурси, ще Ви 

представим допълнително доклад с предложение за профили и разпределение на 

датите.  

 

д) обявяване на конкурси за радиодейност в гр. Дупница.  

С Решение № 113/25.02.2016 г.  КРС предоставя данни за наличие на свободен честотен 

ресурс за гр. Дупница - освен честотите, на които оперират лицата с временна 

търпимост – Фокус-Нунти ООД (Радио Фокус) - 94.7 MHz и Е 79 ЕООД (Радио Астра 

плюс) - 97.2 MHz, е приложена информация за 2 нови честотни назначения – 105.8 MHz 

и 107.4 MHz. За определяне на профилите на програмите, за които ще бъдат обявени 

конкурси, СЕМ взе предвид следните характеристики: възможности за активна и 

ефективна регионална комуникация; потенциална аудитория в зоната на 

разпространение на сигнала; активни целогодишни български и международни 

транспортни коридори; проникване на извънгранични радиопрограми; присъствие на 

програмите на БНР; структурираност на радиопазара; стимулиране на конкуренцията. 

Горното мотивира, че програми с общ (политематичен) профил и такива със 

специализиран, за аудитория 20-45 години, биха в голяма степен задоволили 

очакванията на преобладаваща част от слушателите от съдържание с информационна, 

културна, образователна и развлекателна насоченост. 

 

 

Иво Атанасов: Два политематични и два специализирани? 

Мария Стоянова: Въз основа на анализ ли сме определили тези профили? 

Антоанета Лозенска: Взети са предвид определени критерии, които са посочени:  

възможност за активна и ефективна регионална комуникация, потенциална аудитория в 

зоната на разпространение на сигнала, активен целогодишно български и 

международни коридори, присъствие на програмите на БНР, структуриран радиопазар 

и др. 

Мария Стоянова: Да разбирам, че е правен анализ, така ли? 

Борислав Шабански: Да, правен е анализ. Две от програмите работят и са със 

временни лицензии, всичко е описано.  

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 14, във връзка с чл. 

116 и чл. 116а, ал.1 и ал. 2 от Закона за радиото и телевизията, във връзка с Решение на 

КРС № 113/25.02.2016 г.: 

1. Да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на радиодейност – създаване на 

програма с общ (политематичен) профил, разпространявана чрез използване на 

налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване за град Дупница, за честотно назначение 94.7 MHz с технически 

параметри, посочени в приложение.  

2. Да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на радиодейност – създаване на 

програма със специализиран профил, предназначена за аудитория от 20 до 45 години, 

разпространявана чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни 

мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Дупница, за честотно 

назначение 97.2 MHz с технически параметри, посочени в приложение. 

3. Да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на радиодейност – създаване на 

програма с общ (политематичен) профил, разпространявана чрез използване на 

налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване за град Дупница, за честотно назначение 105.8 MHz с технически 

параметри, посочени в приложение. 
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4. Да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на радиодейност – създаване на 

програма със специализиран профил, предназначена за аудитория от 20 до 45 години, 

рзпространявана чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни 

мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Дупница, за честотно 

назначение 107.4 MHz с технически параметри, посочени в приложение. 

 

Датата, мястото и часът на провеждане на обявените конкурси са: 26 юли 2016 г. 

(вторник), гр. София, бул. «Шипченски проход» № 69, ет.5, от 10.00 часа.  

СЕМ приема заявления за участие от 13 до 15 юни 2016 г. включително, на адрес - гр. 

София, бул. Шипченски проход № 69, ет.5, Деловодство, от 09.00 до 12.30 ч. и от 13.30 

до 16.30 ч.  

Конкурсните книжа се закупуват от 09 до 11 май 2016 г., включително, на адрес - гр. 

София, бул. Шипченски проход № 69, ет.6, ст. 606б (каса), от 09.00 до 12.30 ч. и от 

13.30 до 16.30 ч.  

Решенията подлежат на обнародване в Държавен вестник.   

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА:  Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по административно-наказателни производства АУАН №№: НД - 01-210/2015 

г., НД- 01-01 и НД- 01-02/2016 г.  

 

 

Доротея Петрова докладва АУАН № НД-01-210/28.12.2015 г., съставен за нарушение 

на чл. 9, ал. 1 от ЗРТ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”:  приема случая за маловажен и предупреждава 

доставчика, че при следващо нарушение ще бъде санкциониран. 

 

Доротея Петрова докладва АУАН № НД-01-01/25.01.2016 г., съставен за нарушение на 

чл. 89, ал. 1 от ЗРТ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: възлага на Председателя да издаде наказателно 

постановление за нарушение на чл. 89, ал. 1 от ЗРТ. 

 

Доротея Петрова докладва АУАН № НД-01-02/03.02.2016 г., съставен за нарушение на 

чл. 89, ал. 1 от ЗРТ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: възлага на Председателя да издаде наказателно 

постановление за нарушение на чл. 89, ал. 1 от ЗРТ. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  Доклад на Дирекция «Обща администрация» по заявление 

за достъп до обществена информация от г-жа Диана Банчева. 

 

Румян Петров: Със заявление за достъп до обществена информация г-жа Диана 

Банчева, Фондация „Програма Достъп до  Информация”, желае да й бъде предоставено 

копие от документа, които урежда организацията и движението на документооборота 

на СЕМ. Съветът е създал такъв документ и няма законова пречка да бъде отказано 

искането и  за това в проекта за решение предлагаме съветът да предостави исканата от 

госпожата информация. 

 

Решение:  
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СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл. 34, ал. 1 от Закона за достъп до 

обществена информация, предоставя на г-жа Диана Банчева, Фондация “Достъп до 

информация”, пълен достъп до следната обществена информация: Копие от 

Инструкция за организацията на деловодната дейност в Съвета за електронни медии. 

Настоящото решение, заедно с посоченото по-горе копие, следва се изпратят на г-жа 

Диана Банчева на e-mail адрес. Решението подлежи на обжалване чрез Съвета за 

електронни медии пред Административен съд София - град в 14-дневен срок от 

уведомяването. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТ: Избор на нов Председател на СЕМ .  

 

Георги Лозанов: Както е известно, моят мандат и спесимен изтича на 1 април 2016 г. 

Аз максимално отложих заседанието, за да сме в пълен състав, изчаках Анна да 

оздравее, но както виждам не е, така че моля Антоанета Лозенска да прочете, как се 

осъществява избора на председател. 

Антоанета Лозенска: На първото си заседание членовете на СЕМ избират от състава 

си Председател за срок от 1 година,  с определени правомощия. Освобождаване на 

Председателя от поста му става с изтичане на едногодишния срок за които е избран – 

автоматично или по негово собствено желание с решение на СЕМ. СЕМ по 

предложение на всеки един от неговите членове, може да вземе решение за предсрочно 

прекратяване на мандата на Председателя поради неизпълнение на неговите 

задължения. В решенията по ал.4 и ал.5 се определя датата на следващото заседание, на 

което се провежда нов избор.  

Иво Атанасов: В чл.37 има уточнения за мнозинството.  

Антоанета Лозенска: Да, взимат се решенията с обикновено мнозинство от всички 

членове, решенията по чл.31, ал.1 се взимат с две-трети  от всички членове, ако на три 

поредни заседания в рамките на един месец не се вземат решения по ал.2, то се взимат с 

обикновено мнозинство.   

Анюта Асенова: Напоследък съм свидетел на говорене в публичното пространство от 

наши колеги, в което се очертана как СЕМ е една заложническа институция, едва ли не. 

Гого, искам да ти кажа че не си заложник на СЕМ, а си заложник на собственото си 

поведение. Това е моето мнение. Второ, не ти отива да изглеждаш като жертвен агнец. 

В публичното пространство се налага говорене, че в СЕМ има „редовни” и нередовни” 

членове. Поне такъв е прочита на закона от Вас и  от г-н Атанасов. Става въпрос за 

онези членове на СЕМ, които вече са с изтекъл мандат, но изпълняват задълженията си 

до встъпването на нови, съгласно ЗРТ. Апропо закона не борави с понятия кята 

„редовни” и „нередовни” членове. До колкото ми е известно много са подобни 

комисии, една от тях е и КРС в която  нито Председателя, нито Адряна (тя е с изтекъл 

мандат) си е позволила да излезе и в публичното пространство да обяснява, как има 

„редовни” и „нередовни” членове. И тъй като аз смятам, не смятам а е факт, аз съм от 

нередовните членове, аз отношение по този въпрос няма да взема. В съвета има вече 

наложена практика, а именно , Мария не гласува казуси свързани с БНР, ти Гого не 

гласуваш казус свързан с „Пик”, а аз  няма да гласувам този казус. Така, че Вие тримата 

сте все още „редовни” членове и можете да вземете съответните решения. Благодаря! 

Мария Стоянова: Доцент Лозанов, Вие не чувствате ли дълг и отговорност да кажете 

нещо тук пред нас, вместо, както казва Анюта Асенова, да ни конфронтирате с Вашето 

мнение от публичното пространство. За мен е много странно доцент Лозанов, че Вие не 

си направихте труда и усилието по никакъв начин да изкоментирате в една нормална 

работна атмосфера, Вашите лични намерения, желания и щения, а предпочетохте да 

оставите нас, членовете на Съвета, да научаваме за това, какво Вие смятате от медиите 

и да бъдем поставяни пред свършен факт по време на заседания. Вместо това, смятам 

че е редно в една институция, понеже аз се чувствам така, не говоря от името на 

другите колеги, Вие очевидно имате друго схващане и Вие най-добре си знаете, къде си 

мислите, че работите, но когато Вие поставяте личните си желания и намерения над 
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трудовата си дисциплина, трудовите си ангажименти и трудовия си морал, означава че 

ощетявате всички нас. Тук не става въпрос само за членовете на Съвета, но и за още 55 

души служители. Например, доцент Лозанов, днес в ЦИК се провеждаше една важна 

среща, на която ние бяхме взели решение, че ще участваме. Това беше в периода, в 

който Вие в оставка давахте интервюта. Връщате се в Съвета, свиквате заседание, без   

да се съобразявате с това, какъв е дневният ред на този съвет. Така, ние не участвахме 

на тази среща. Не ни информирате, какво се случва, какви ангажименти сте поемали 

например пред МвНР за някакви конференции, за които работихте в продължение на 

месеци и така отново бяхме поставени пред свършен факт и се наложи да реагираме 

следварително на тези неща. Аз лично бих Ви била благодарна, ако ни запознаете с 

Вашите лични желания и намерения извън медийните Ви участия. 

Георги Лозанов: Тези конференции сме ги обсъждали неведнъж. Включително и в 

персонален разговор. 

Мария Стоянова: Доцент Лозанов, не сме ги обсъждали и това вече стана ясно. И не 

само тези конференции, а и до сега всичко, което се е случвало в Съвета беше 

непрозначно.  

Георги Лозанов: Аз, обсъждах с Вас програмата и Ви помолих за съдействие. 

Мария Стоянова: Разбира се, че не е така. 

Георги Лозанов: Как да не е така? 

Мария Стоянова: : Може би, сте имал такова намерение. И аз Ви предложих да се 

включа, ако Вие ме обвържете, но Вие не го направихте. Знаете го прекрасно. 

Георги Лозанов: Напротив, аз казах на човека, който се занимава с това, да се обърне 

към Вас, да намерите контакти, заедно с това междувременно се оказа, че не е 

финансирана тази дейност, така че малко безпредметен стана този разговор. Нека да 

кажа следното,  подаването на оставка е част от репертоара на работника. По негово 

желание и негово право, това не е отношение към Вас, нито желание да демонстрирам 

негативна реакция към СЕМ, аз имам  мотиви, които изложих доста подробно, 

писмено, по време на заседание, не конспиративно и  вложих изложението си в 

деловодството, защото в закона е казано, че ние трябва да гласуваме по съвест, и аз по 

закон избегнах  такъв конфликт между изискванията на закона и съвестта. Поне за себе 

си така виждам нещата. Нямам никакво желание да се конфронтирам, нито имам 

желание повече да обсъждам това. Този избор е индивидуален, в някакъв смисъл бих 

казал, персонално драматичен. Не исках това да се превръща в търсене на реакция от 

страна на колегите. Това е мое решение, взел съм го. Съжалявам, ако това е създало 

някакъв дискомфорт у Вас, виждам известна обида. Аз, също не се чувствам в 

кондиция, колегиална. Търся начин всичко това да спре, защото то няма особена 

перспектива, както и да го въртим, каквото и да правим. Може би и друг би  реагирал, 

сигурно по друг начин. Лично за мен, тогава това беше пътят. Още един път казвам, че 

съжалявам, ако съм създал у някого усещането, че това е негативна реакция, към 

колеги. Нямал съм такъв мотив и такова желание, доколкото съм изразил негативизъм, 

той  съвсем не се отнася до СЕМ и  до колегите в СЕМ. Бях стъписан, че имаше 

коренна промяна в стила но отношенията, които сме имали преди и след оставката ми. 

Аз не бях готов за това и не предполагах, че ще стане така. Може би аз съм бил 

късоглед в някои отношения, но това е положението. В тази поредица, искам да кажа 

още нещо. Знам, че ще възникнат юридически въпроси, но в крайна сметка решението е 

мое. Според члена на закона се казва, че при предсрочно прекратяване или изтичане на 

мандата на член на СЕМ се възстановява работата по негово желание при бившия 

работодател, за мен това е СУ. От утре, аз имам договор, с които са възстановени моите 

трудови отношения с университета, така че преставам да отговарям на изискванията на 

този закон. За това, ако моят глас би имал смисъл в този избор, днес може да бъде 

използван, от утре вече няма да мога, да не говорим, че според моите разговори с 

юристи, самата ми оставка би трябвало да е едностранен акт на волеизлияние. 

Съобразих се с мнението и до края на мандата идвах, не ми гласувахте и отпуска. 
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Анюта Асенова: Не сме гласували, защото нямаше документ, с които се иска  отпуска. 

Никой не каза, че Вие искате да си продължите отпуската, не беше поставено на 

обсъждане, иначе няма причина да не бъде гласувано. 

Георги Лозанов: Добре, няма да споря, а и вече няма.... .. 

Мария Стоянова: Не, има значение, доцент Лозанов. 

Георги Лозанов: Аз бях казал, че искам да съм в отпуска до момента, в който се 

гласува оставката ми. Добре, може би формално не съм изпълнил нещо, но е съвсем 

ясно какво е моето желание. Разговарях с г-н Атанасов с надежда да продължи да ме 

замества. Вие сте приели, че липсва формално основание, добре, и аз чисто формално 

без съпротива се върнах след като изтече отпуската ми и до днес включително съм член 

и Председател на СЕМ, макар и в оставка. От утре моята оставка няма значение, аз 

преставам да бъда член, защото ми изтича мандатът. Това е въпрос на доброволно 

решение на всеки член, каквито случаи сме имали, като например г-н Стоименов, които 

напусна  СЕМ, за да влезе назначеният от Президента.  

Мария Стоянова: Да, за г-н Стоименов влезнах веднага и не се наложи да чака нищо. 

Този пример е неподходящ. 

Георги Лозанов: Не, подходящ е. Г-н Стоименов не изчака да се изпълни наредбата, 

която изисква да влязат едновременно членове от парламента и президента, тогава аз 

приех, че поведението на г-н Стоименов е изцяло законно. И в този смисъл давам 

пример, не за да оспорвам поведението му, а за да кажа, че ако има други мнения ще ги 

решаваме съдебно. Така или иначе от утре няма да съм тук на работа и моля да не 

получавам и заплата, защото ще бъде в нарушение на закона. В това няма никаква  

негативна реакция, към колегите ми от съвета. Това е друг мотив, нека да повторя, че 

оставката е инструмент от работата на един работник в определени обстоятелства, това 

може да е единствено правилната форма в изпълнението на неговите задължения. 

Според мен, аз изпълних по добрия начин задълженията си, като си подадох оставка. И 

друг път съм използвал този инструмент, опитвал съм се с него да постигна нещо. Не 

гледам на оставката, като начин да си отида в къщи, а като  поставяне на важен 

проблем. 

Мария Стоянова: Доцент Лозанов, изключително смущаващо е, че използвахте в 

началото на Вашето изложение думата „репертоар” на работника. Изключително 

смущаващо е, че тук използвате фрази, свързани с театрална постановка, със спектакли 

и други културни институции, но не с тази. Смущаващо е казаното, че личните Ви 

мотиви са водещи, тоест потвърдихте моето впечатление, че Вие поставяте, както каза 

г-жа Хаджиева, личният си комфорт над дейността на тази институция, която не 

случайно Вие ръководихте шест години. Изключително смущаващо е, че говорите за 

работата си, като работник, а самият Вие, като работник дори не спазвате правилника 

на СЕМ, който сте подписал. Според чл. 29 от този правилник в края на всеки месец 

Вие трябва да представяте отчет за взетите и изпълнени решения на Съвета. Нито 

веднъж не сте представил такъв отчет, доцент Лозанов. На всичкото отгоре, отказвате и 

аз Ви моля да го артикулирате ясно, да представите отчет за своята дейност като 

председател на този съвет или като работник, за какъвто се считате, или поне такъв  

твърдите, че сте. Понеже говорите за репертоара на работника, добре че се коригирахте 

и после си послужихте с определението „инструмент” на работника, мисля че е по-

подходящо, честно казано. В инструментариума, за който става дума, фигурира също 

така една възможност, това за което аз говоря, че липсваше в този спектакъл 

възможността на съответната институция да организира дейността си при оттеглянето в 

случая не на кой да е, а на нейния председател, в някакви абсолютно работни форми 

лишени от емоция, медиини изяви, процедури, така че да се предаде дейността и да се 

поеме от следващия. Вие не предпочетохте да използвате този път. Вие предпочетохте 

да използвате друг - да фокусирате негативно внимание върху този Съвет като по този 

начин, налага се да го кажа отново, Вие увреждате всички нас тук. Това, какви 

договори имате Вие в лично качество е нещо, което занимава само Вас. Защото Вие не 

сте назначен от СЕМ за негов член. Това е въпрос, които трябва да бъде решен с 
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Парламента. Аз не разбирам, предвид тесните Ви контакти там, защо не го решите. 

Вместо да се дават пространни интервюта по медиите и да превръщаме заседанията на 

СЕМ, наистина в спектакли. Парламентът е Вашият работодател. Аз, не си представям 

как си тръгвам от Съвета и не информирам този, който ме е назначил, да си организира 

нещата, така че всичко да е нормално. Занимавате нас, вменявате ни вина, за това че 

Вие искате да си ходите. Ходете си, само че не сме ние хората, които трябва взимаме 

решения по този въпрос. И Вие сте наясно с това. Не сме ние тези, които назначаваме. 

Има процедури в тази държава, които трябва да важат и за Вас.  

Георги Лозанов: Да, не сте тези, които назначавате, но по настояване на съвета, 

оставката ми трябваше да бъде гласувана от него. 

Мария Стоянова: Защото Вие не си давате сметка, че СЕМ според ЗРТ се състои от 

пет члена, а не от четири, доцент Лозанов. Вие, който се биете в гърдите, че сте писал 

текстовете на тези закони, излиза, че не ги познавате.  

Георги Лозанов: Той се състои от пет члена или от четири, докато не се попълни, ако 

някой липсва по някаква причина.  

Мария Стоянова: Вие сега закона ли искате да описвате? Свържете се спешно с г-жа 

Полина Карастоянова, Председател на Медийната комисия, и обсъдете тези неща с нея.  

Георги Лозанов: Не ми давайте съвети, какво трябва да извърша. Нямам нужда да 

обсъждам  този въпрос с Вас.  

Мария Стоянова: Не го обсъждайте, но и не занимавайте нас него. Ние сме дошли тук 

на работа или поне аз съм дошла на работа. 

Георги Лозанов: Не искам да Ви занимавам. Казвам само, че днес изтича мандатът ми. 

Мария Стоянова: Това не е наш въпрос, ние не се занимаваме с това. Вашият мандат  

изтича и Вие си имате ангажименти поети към Парламента. Има отчет, които трябва да 

представите, договорете се с тях, какъв ще бъде работният порядък. 

Георги Лозанов: Това е отчет на СЕМ, аз не правя самостоятелно отчети, нито пред 

съвета, нито пред парламента. 

Мария Стоянова: Тъй като доцент Лозанов, Вие извършвахте самостоятелни 

действия, особено в последната част от мандата Ви, последната половин година, е 

повече от наложително да представите отчет. 

Георги Лозанов: Никакви действия не извършвам извън рамките на съвета и освен 

това има изискване да се докладват решения, а  неизпълнени решения няма. 

Мария Стоянова: Доцен Лозанов, тези фрази хайде да си ги спестим. Представителите 

на медиите ще Ви изчакат и ще ги запишат. Нека да си вършим работата, аз наистина 

съм дошла на работа. 

Георги Лозанов: Каквато искате работа свършете. 

Мария Стоянова: Да, ако не да си ходим.  

Георги Лозанов: И аз така казвам. Даже исках по-рано да си тръгна, но ето стоя с цел 

да организираме на днешното заседание възможности за бъдещата институционална 

функция на съвета. 

Мария Стоянова: Какво е предложението Ви, за тази организация? 

Георги Лозанов: Предложението ми е да изберем председател на СЕМ извън мен, 

разбира се. 

Мария Стоянова: Изберете го. Анна Хаджиева я няма, Анюта Асенова каза, че няма 

да гласува, избирайте то.  

Георги Лозанов: Добре, моля тогава г-н Атанасов да ме замества, докато изберете 

Председател. 

Иво Атанасов: Аз мълча защото няма какво повече да кажа от това, което съм казвал. 

А и предпочитам да говоря, когато нещата са поправими. Последната възможна дата за 

предотвратяване на лоши последствия беше 15 март, когато в заседанието участвахме  

всички. Нормално е един да е болен, друг в командировка, трети – в отпуск, но когато 

се събрахме всички на 15 март, това беше последният шанс да избегнем неприятните 

последици. Тогава казах, че тази е последната седмица, за която давам съгласие да 

замествам. Не за друго, а защото виждам как ние непрекъснато този месец говорим с 
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поглед назад. Това не е продуктивно. Аз не приемам да се изясняваме до безкрайност 

кой е крив и кой е прав. Да приемем, че всички сме прави или че всички сме криви. Или 

половината прави, другата - не, това няма значение. Въпросът е какво се прави от тук 

нататък. На 22 март, като видях, че ние не само не се ориентираме към вземане на 

правилно решение, а и сами си помагаме да влезем в агония, прибавяме собственото си 

бездействие към бездействието на  парламента, който бави  ротацията, прецених, че 

съм  в правото си да откажа повече да замествам. Защото не съм съгласен с това, което 

се прави. Не мога да нося отговорност за нещо, за което не съм убеден, че трябва да 

бъде така. От тук нататък искам и всичките 55 служители да знаят, че от утре остават 

неизяснени много, и то важни въпроси. И спесимен за банка за кешови тегления,  и 

електронен подпис за безкасови преводи. От утре ние не можем да купим една кутия 

кламери, но аз не мога да отговарям за това. Защото съм за това, да се търси решение на 

въпроса, а не да се изясняваме кой колко е обиден. Случвало ми се е да бъда не просто 

обиден, а да работя в обсаден парламент, когато е имало заплахи и за живота, и за 

здравето ми, но винаги съм търсил изход от ситуацията, а не безкрайно изясняване 

защо се е стигнало до нея. Георги Лозанов, крив – прав, той е взел – дал. След 8 април 

никой не може да го задължи да бъде председател, ако допуснем, че за член може да го 

бавим. Така че дали сега, дали след една седмица, този въпрос трябва да бъде решен. 

Защо той го поставя сега? Предполагам, че защото изтича срокът на тези документи, на 

които само той като председател има право да бъде титуляр, най-вече банковите 

документи. Това не е безобидно, ние ще го почувстваме още следващата седмица и 

тъкмо за това казвам, че не искам повече да се обвързвам с не моя отговорност. Не мога 

да замествам повече от вторник до вторник, поради причините които изложих, а те са 

много разбираеми. 

Мария Стоянова: Аз, нищо не разбрах. Щом Вие мислите, че са Ви разбираеми така 

да бъде. 

Георги Лозанов: Нека да чуем Мария и Анюта. 

Анюта Асенова: Аз съм нередовна и няма да взема отношение.  

Георги Лозанов: Мария, ти ли искаш да заместваш. 

Мария Стоянова: Доцент Лозанов, аз се извинявам, обаче тук съм на работа. За мен 

искаш, не искаш няма.  

Георги Лозанов: Добре. 

Мария Стоянова: Аз, получавам заплата, както всички Вие. 

Георги Лозанов: Тогава казваш, че приемаш ли?  

Мария Стоянова: Вие сте Председател на СЕМ, казах го още миналият път, незнайно 

защо г-н Атанасов предпочете да разказва в медиите други неща. От отговорност не 

бягам и не се крия. Вие сте Председател, Вие казвате кой да Ви замества.  

Георги Лозанов: Моля те, тогава ти да ме заместваш. 

Мария Стоянова: Добре г-н Лозанов, ще Ви замествам. 

Георги Лозанов: До момента за избор на Председател. 

Мария Стоянова: Добре. 

Георги Лозанов: Благодаря! Но, във всички случаи, както каза и Иво, мандатът ми 

като Председател изтича на 7 април и няма и да стана пак Председател, дори да не бях 

подал оставка и да бях в СЕМ. 

Мария Стоянова: Добре, защо не можем да седнем като нормални хора и да проведем 

нормален разговор, а трябва да си седим тук на микрофони, пред медии и да водим този 

дебат, докато се правим на интересни в собствените си очи като си спомняме кога 

Парламентът е бил обсаден и какви тежки преживявания сме имали в детството.   

Иво Атанасов: Ние непрекъснато се връщаме назад, Мария. Аз точно това казвам: да 

гледаме напред. 

Мария Стоянова: Г-н Атанасов, Вие се връщате назад. 

Иво Атанасов: Не само аз, кой направи анализ на интервютата, дадени от членове на 

СЕМ? Г-н Атанасов, Вие разказвате Ваши спомени от парламентарната Ви дейност. Аз 
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говоря за това, да седнем като хората, предлагам Ви, ако искате да седнем сега, като 

нормални хора и да поговорим какво се случва.  

Мария Стоянова: Г-н Атанасов, Вие разказвате Ваши спомени от парламентарната Ви 

дейност. Аз говоря за това, да седнем като хората, предлагам Ви, ако искате да седнем 

сега, като нормални хора и да поговорим какво се случва.  

Анюта Асенова: Ани Хаджиева я няма. 

Мария Стоянова: Анюта е права, Анна Хаджиева я няма. Аз се чух с нея, тя наистина 

е  болна. Така, че да взимаме сега някакви решения, също не е редно защото нея я няма. 

Това също е ясно. Така, че казвайте? 

Георги Лозанов: Няма нищо за казване, когато се появи Анна ще се обсъжда въпросът 

за Председател, сега за сега, Мария, ти заместваш. Ще изчакаме да стане 13.30 часа, 

когато ще дойдат  колегите от КРС за да приемем решение за конкурса, на базата на 

класацията на Експертната комисия.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Георги Лозанов – председател на СЕМ да бъде 

заместван от Мария Стоянова до 05.04.2016г. Причината за отсъствието на Георги 

Лозанов е възстановяването на трудовия му договор със СУ „Св. Климент Охридски” 

поради изтичане на мандата му като член на СЕМ.  

Решението да се доведе до знанието на дирекция на „Специализирана администрация”, 

„Обща администрация” и началник на отдел „Бюджет и финанси”. 

 

 

Мария Стоянова: Този конкурс също се превърна в драма. Вие се оттеглихте, влезе 

Анюта. Аз, се явявам някакъв председател на тази комисия, не съм наясно какво се 

случва. После разбирам, че Анюта трябва да излезе, пък Вие сте се върнал. Викаме КРС 

за втори път. 

Георги Лозанов: Аз, въобще не държа да съм вътре в комисията, Вие сте взели 

решение. 

Мария Стоянова: Никой от нас не държи, нали сме наясно. Работата не е много 

интересна там. 

Георги Лозанов: Няма никакъв умисъл в тези разсъждения.  

Иво Атанасов: Не може ли да минем в точка разни, тъй като не всички участваме в 

Експертната комисия. 

Георги Лозанов: По точка „разни” нищо не остана. Доклад на г-жа Янева, това е 

предоставено. 

Мария Стоянова: Да поговорим за публикуването на материалите на БНР. 

Георги Лозанов:  Не съм в течение на това. 

Мария Стоянова: Това, което решихме е да публикуваме на нашия сайт 

информацията, както и БНР да ги публикуват на техния сайт.  

Борислав Шабански: Кажете какво да направим? 

Мария Стоянова: За съжаление не ги виждам. В информацията, която сме получили 

ми правят впечатление няколко неща: г-жа Янева е констатирала липси, тази 

информация, с която разполагаме е до 31 декември 2015г. Това, за което ние 

настоявахме, беше до днешна дата. Давам си сметка, че в счетоводството нещата се 

развиват по малко по-друг режим, имам предвид тримесечие и т.н. Това тримесечие 

изтича. Сега е краят на тримесечието. Мислех си, че е хубаво да има по-актуална 

информация. Освен това г-жа Янева констатира, че продължават да липсват данни за 

числеността на бройките в регионалните станции. Не е маловажно, ако кандидатстваш 

за генерален директор да си наясно, какво се случва там. Това, което ми направи 

впечатление по отношение на продажбата на рекламно време: продаден са 23 часа 

рекламно време от 1 юни до края на годината. Това е доста извън края на мандата на 

това управление. Давам си сметка, че договори понякога се сключват в доста по – 

широки времеви параметри, по различни причини, но това сключване на договори ми 
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се струва проблематично поради следния факт: продава се програмно време. Това 

означава, че следващото ръководство, което и да е то, ще трябва да се вмества в 

зададената програмна схема, което означава че е ограничава да предприема действия, 

така че да оптимизира или надгражда съществуващата програмна схема. Аз, смятам че 

е резонно от наша страна да излезе сигнал за това, мисля че го пише в нормативните 

актове, че ръководството на медиите при положение, че предстои смяна и те са наясно 

с това, трябва да имат предвид тези факти. Иначе ние правим конкурс и се оказва, че 

поставяме кандидатите, от които очакваме концепции и програми, пред свършен факт. 

Не е коректно. Аз, така мисля, кажете вие какво мислите? Освен, че ще качим 

информацията на нашия сайт, ще е коректно да обясним, че информацията е до 31 

декември миналата година. Да помолим ръководството на БНР и ако не ги 

притесняваме, защото такъв е режимът, в който работим с тях, ако разполагат със 

съответните данни, с които са длъжни да разполагат, да ни ги предоставят за по-

актуална информация. Да излъчим сигнал към тях, а може би и към ръководството на 

БНТ. Мандатите свършват. Да имат предвид при продажбите на рекламни времена и да 

се съобразяват с това. Знаем, че е трудно, защото рекламни договори се сключват 

напред във времето, обаче има и други обстоятелства. Съгласни ли сте? Иво? 

Иво Атанасов: Моля? 

Мария Стоянова: Ти съгласен ли си? 

Иво Атанасов: С кое? 

Мария Стоянова: Хиляда приказки изприказвах до сега. 

Иво Атанасов: Сведи ги до две изречения, за да кажа.  

Мария Стоянова: Повтарям за Иво: да излъчим сигнал до ръководствата на двете 

обществени медии, по-специално в момента към БНР, тъй като към тях е фокусът на 

вниманието, за това да се въздържат... 

Иво Атанасов: Да, аз разбрах съдържанието. Но как го виждаш излъчването на 

сигнала? 

Мария Стоянова: Представям си например писмо. 

Иво Атанасов: Добре. 

Мария Стоянова: Анюта ти съгласна ли си? 

Анюта Асенова: Да. 

Мария Стоянова: Доцент Лозанов?  

Георги Лозанов: Аз, ще се въздържа. Има някаква логика, но не ми е ясно какво сте 

изискали.  

Мария Стоянова: То е ясно, до края на мандата имаш правомощия, след края на 

мандата – не.  

Георги Лозанов: Да, знам всичко това, на края на мандата обикновено не се правят 

големи сделки.  

Анюта Асенова: Да се въздържат от обществени поръчки, от нищо друго. 

Мария Стоянова: От това също.  

Анюта Асенова: От рекламното време, няма как. 

Георги Лозанов: Това не бива да бъде ограничавано. То е в полза на всички. 

Мария Стоянова: Аз, се фокусирам върху рекламата. Мисля си, че ти продаваш 

съответна програма, която е част от една програмна схема.  

Георги Лозанов: Вие сте трима души, аз вече съм в слаба позиция. 

Мария Стоянова: Това за обществените поръчки също е важно. 

Анюта Асенова: По скоро от обществени поръчки,  относно  рекламата, по скоро ще се 

въздържа. 

Мария Стоянова: Добре, тогава да се въздържат от обществени поръчки. 

Антоанета Лозенска: По добре от  сключване на договори, които да излизат със срок 

на действие извън мандата.  

Мария Стоянова: Да, точно така. Вие съгласни ли сте? 

Анюта Асенова: Тогава не е само за обществени поръчки. Има текуща работа. Ние 

някак си си превишаваме правомощията. 
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Иво Атанасов: Ние по този начин допускаме виновно поведение. 

 

 

Мария Стоянова: Не допускаме виновно поведение, взимаме мерки като регулатор, да 

не се случват неща, за които и ние трябва да носим отговорност. 

Анюта Асенова: Говорим само за обществени поръчки и то в рамките на три месеца 

преди изтичане на мандата, примерно. Макар, че в закона има ли го това ограничение? 

Иво Атанасов: Няма го. 

Мария Стоянова: Точно за това пишем писмо. 

Анюта Асенова: Ако има такова ограничение в закона да, но ако го няма ние си 

превишаваме правомощията. 

Борислав Шабански: Това е част от една процедура за конкурс, Вие сте взели 

решение да се публикува на сайта, ако не се публикува до утре ще бъде с решението на 

СЕМ. А от тук натам да се публикуват такива рестрикции. 

Мария Стоянова Не, не са рестрикции, това е апел. Разбира се, че ръководството е 

това, което носи отговорност и ръководството решава как по най-добрия начин да се 

вмести в правомощията си. 

Анюта Асенова: Мен лично ме притеснява.  

Иво Атанасов: Стига да се изтълкува като намеса в управлението на една независима 

институция, каквато е радиото.  

Мария Стоянова: За това го обсъждам с вас. Вие кажете как мислите? Аз, смятам, че е 

хубаво да изпратим сигнал, че забелязахме това в техните документи. 

Георги Лозанов: Никога не сме извършвали такова нещо. Какво забелязваш, че има 

прекалено много сключени договори за реклама. 

Мария Стоянова: 23 часа, това е много. И то от 01.06.2016г. до 31.12.2016г. 

Георги Лозанов: Има рекламни договори ? Това е хубаво. Не е хубаво, ако има 

прекалено харчене на пари в края на мандата. 

Мария Стоянова: От една страна, може би е хубаво, свършена е работата. Но, аз 

мисля за програмата, разбирате ли? Това е програмно време има определени 

предавания. Това означава, че следващите които дойдат , няма да могат да направят 

собствена програмна схема до 31.12.2016г. Добре, можем да кажем, че това не е важно. 

Сигурно и обществените поръчи са маловажни. Просто го поставям на обсъждане. 

Четох тези материали, това ми направи впечатление и го споделям. 

Анюта Асенова: Моите опасения са, че ще нарушим закона и ще си превишим 

правомощията.  

Мария Стоянова: Добре, ако кажете се въздържаме. 

Георги Лозанов: Най-добре така. 

Мария Стоянова: Добре. Няма да пишем писмо.  

Георги Лозанов: Моля Ви колеги, които са членове на Експертната комисия в 13.30ч. 

да заповядат. 

Борислав Шабански: Какво да публикуваме на сайта? 

Мария Стоянова: Това, което сме получили. 

 

 

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА: Доклад на Експертната комисия, назначена със Заповед на 

Председателя на Съвета за електронни медии (СЕМ) № РД-13-14/20.02.2014 г.  

 

Разглеждането се отлага за следващо заседание. 
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Разни: 

- доклада на г-жа Янева , по представената от БНР информацията за финансовото 

състояние на медията. Решението на Съвета  е тя да бъде публикувана на сайта в 

срок до 1 април.  

- изпълнено е искането на Парламентарната медийна комисия юрист от 

администрацията на съвета – участник в Работната в група, г-жа Доротея 

Петрова. Спесимена ни изтича на 1 април, докладва г-жа Спаска Янева.  

- спесименът ми изтича на 1 април- доклад г-жа Спаска Янева 

- да бъдат подписани и качени на сайта протоколите от заседанията, проведени на 

15 и 22 март 

Материали, приложени към Протокол № 13 

1. Дневен ред 

2. Доклад от  Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР”  с изх. № НД-

04-30-07-19/30.03.2016г.,изх. № НД-06-21-00-115(15)/24.03.2016, изх. № НД-02-

19-00-5/24.03.2016 г.;  

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

 

Анна Хаджиева 

 

 

отсъства 

 

Анюта Асенова 

 

........................ 

Мария Стоянова 

 

 

......................... 

     

Георги Лозанов  

председател 

 

.......................... 

Иво Атанасов     

    ......................... 

         

Старши специалист  

деловодител-

протоколист:  

Албена Драганова 

   

 

……………....... 

 

     

 

 

 

 


